
Styremøte 11.november, kl 20-23. Via teams 

Tilstede: Anette B. Nordby, Camilla Sandbakk, Tore Rahm, Christian F. Ekeren, Nicholas M. Moltzau, 

Stine Haakensen. 

 

1.Permisjon 

Nina har permisjon fra alle oppgaver av personlige grunner. Tore trer inn som styremedlem. 

2. Tilbud  

Hege Johnsen og Anne Lise Drev Ytreberg har tilbudt seg å kartlegge og organisere treningstilbudet 

for LP og RL. Styret svarer dem og Siri med innspill/punkter for å vurdere veien videre.  

3. Bestilling av utstyr 

Styret ønsker å tilrettelegge for trening på Lillo Arena, og bestille inn utstyr til trening av LP og RL der. 

4. Advokat 

Vi rådfører oss med advokat om veien videre, både i forhold til personangrep på fb, og medlemmer 

som skaper mye uro. Hvordan forholder vi oss videre? Sjekker også opp situasjonen omring leder. 

Kan vi gi leder permisjon, eller må hun trekke seg og nestleder offisielt gå inn som nye leder? 

5. Treningstid fredager 

Setter av to timer hel hall for LP. Dette er et prøveprosjekt vinteren 2020/2021. Dersom denne tiden 

skal videreføres må tiden organiseres, og det må kunne forsvares ved at det er tilfredsstillende antall 

deltakere på treningene.  

6.Utforming av informasjon til medlemmene 

Skriv legges ut på lukkede fb-grupper til grenene og sendes komiteene.  

Mye tid ble brukt til å formulere, fylle ut og legge inn tabeller og informasjon i skrivet. Styret synes 

det er viktig med åpenhet og informasjon ut til medlemmene. 

 


